
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 12. august 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål AT
Har ministeren sikret sig, at byggeriet af Nordhavnsmetroen ikke kommer ud
for de samme problemer, som har plaget byggeriet af metrocityringen, f.eks.
ved at indføre kædeansvar i udbudsmaterialet og ved at oprette et korps af
kontrollører, der kan påse, at lovgivningen, overenskomster/aflønning samt
regler om arbejdsmiljø overholdes – i lighed med, hvad Københavns Kommu-
ne praktiserer på kommunens egen byggeprojekter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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